
تیـــم ملـــی فوتبال ایران چهارشنبه شـــب از مرحله یک هشـــتم نهایی جام 
ملت های آسیا به مصاف تیم ملی سوریه می رود. هاشم بیک زاده، بازیکن 
سابق تیم ملی فوتبال ایران که اتفاقا تجربه بازی در مقابل این تیم را هم دارد 
معتقد است چهارشنبه شب برابر تیمی جنگنده و جسور بازی داریم که 
اگر آنها را دست کم بگیریم قطعا با مشکلات زیادی در این بازی مواجه 
خواهیم شد. در هر صورت شاید قدرت و توان انفرادی و تیمی دو تیم ایران 
و سوریه با یکدیگر برابر نباشد اما بیک زاده معتقد است که بازی تیم های 
عربی به تیم ملی ایران نمی خورد و این موضوع می تواند سرمنشأ مشکلات 
تیم ملی در برابر چنین رقبایی باشد. درخصوص بازی با سوریه و عملکرد 
تیم ملی در جام ملت های 2023 دقایقی با بیک زاده به گفت و گو پرداختیم 

که متن آن را در ادامه می خوانید. 

بازی با سوریه را چطور ارزیابی می کنید؟
سوریه قطعا حریف سرسختی خواهد بود؛ هرچند در این جام از این دست تیم ها 
زیاد حضور داشتند و بازی ها تا این مرحله بسیار نزدیک و جذاب دنبال شده 
است. البته شنیده می شود برای این دیدار احتمالا بهترین گلزن سوری ها هم 
نمی رسد و فکر می کنم بتوانیم این تیم را شکست دهیم. البته از آن جایی که 
بازی در مرحله حذفی برگزار می شـــود و جنبه تک حذفی را خواهد داشـــت این 
موضوع می تواند کار را دشوار و بسیار حساس کند. بنابراین به همین دلیل در این 
مرحله تیم ها با تمام قوا به میدان می آیند و این موضوع می تواند ایجاد چالش کند. 

چطـــور می شـــود در زمان ســـرمربیگری کی روش چنـــد بار به راحتـــی کره جنوبی را 
شکســـت می دهیم اما در برابر تیم هایی مانند عراق یا ســـوریه با وجود برتری فنی، 

به مشکل بر می خوریم؟
ما معمولا جلوی قدرت های شرق آسیایی مشکلی نداریم و این در حالی است 
... با  که همواره جلوی تیم های عربی که اشاره کردید یا حتی بحرین و عربستان و
چالش و دردسر مواجه می شویم. حتما سال 2015 را به یاد دارید که در برابر همین 
عراق در ضربات پنالتی با کی روش از دور رقابت ها کنار رفتیم و عراق تا جمع 4 تیم 
برتر رقابت ها هم صعود کرد. بنابراین مشکل اصلی در برابر تیم های عربی آنجایی 
هست که بازی های آنها به ما نمی خورد. برخی حریفان بازی هایشان به تیم ملی 
می خورد اما جلوی کشورهای عربی به مشکل می خوریم، چون بازی هایمان به هم 
نمی خورد و همین موضوع کار را سخت می کند. ضمن اینکه همیشه بین این 
کشورها با ایران کری خوانی بوده و فضای این دیدارها بیشتر حاشیه بوده تا متن 
مسابقه. البته شاید  انگیزه های غیرورزشی هم در این بین وجود دارد؛ هر چند 
نمی شود هم گفت  انگیزه های سیاسی اما به نظرم همین کری خوانی ها و فضای 
حاشیه ای که به وجود می آورند در دشواری این دیدار و اتفاقاتی که می افتد تاثیر 

داشته و بی تاثیر نیست. 

؟ با همه این تفاسیر باید از لحاظ فنی به تیمی مانند سوریه قالب باشیم دیگر
از لحاظ فنی ما واقعا تیم برتر هســـتیم. هم از لحاظ کیفیت بازیکنان گرفته تا 
کیفیت کادرفنی به خصوص شخص قلعه نویی که تجربه خوبی در این زمینه 

دارد. فکر می کنم با این وضعیت و با این نفرات حتی تیم ملی این توانایی را هم 
دارد تا به فینال رقابت ها برسد. در هر صورت نسبت به بازی هایی که از سایر 
حریفان دیدم این ادعا را مطرح می کنم. مثلا تیمی به سختی اندونزی را شکست 
داد. سطح رقابت ها به هم نزدیک است و تیم ها به سختی هم را می برند اما با 

همین وضعیت هم می توانیم تا فینال صعود کنیم. 

با همه این تفاسیر معتقدید در این رقابت ها هیچ تیمی از پیش بازنده نیست؟
بله، هیچ تیمی نمی تواند بگوید که به  راحتی حریفش را شکست داده و به مرحله 
یه را هم می بینید که پیش بینی من این  بعدی صعود می کند. حالا بازی با سور

است که بازی سختی را پیش رو خواهیم داشت. 

نقطه ضعف تیم ملی در بازی های مرحله گروهی را در کدام نقاط از زمین دیدید؟
بالاخره هر تیمی نقاط ضعف و قوت زیادی دارد اما چون ما در زمان کی روش در 
قالب تدافعی کار می کردیم و حالا این قالب را شکسته و در فرم هجومی بازی 
می کنیم؛ زمانی که سیستم یک تیم به این شکل تغییر کرده و از سیستم دفاعی 
به هجومی سوئیچ می شود، خواه ناخواه به صورت طبیعی مشکلاتی هم به وجود 
آمـــده و نقـــاط ضعفی هم پیدا می شـــود. در هر صورت تیمی که حمله می کند 
موقعیـــت حملـــه را به تیم حریف می دهـــد. ما هر 3 بازی مقدماتی را به صورت 
هجومی بازی کردیم و هیچ گاه مثل گذشته به دفاع مطلق رو نیاوردیم و هیچ گاه 
ک دفاعی ننشستیم تا چشم به ضدحملات داشته باشیم. حالا اما به صورت  در لا
تیمـــی حملـــه می کنیم و موقعیت های گل زیادی را به حریف می دهیم. به طور 
- صفر بود یکی از  مثال در همین دیدار با هنگ کنگ اگر زمانی که بازی صفر
موقعیت های آنها گل می شـــد شـــرایط برای ما سخت تر هم می شد. طبیعتا در 
دیدارهای بعدی اگر سوریه را ببریم به خصوص در دیدار با ژاپن باید همان طوری 

بازی کنیم که برابر سوریه بازی می کنیم. 

یعنی به چه شکلی؟
طبیعتا ما نمی توانیم به خاطر قدرت تیمی مانند ژاپن در برابر این تیم مالکیت 
را در اختیار داشته باشیم و باید فکرمان بیشتر به دفاع تیمی باشد و باید بتوانیم 
در حمـــلات تیمـــی روی ضدحملات از فرصت ها اســـتفاده کنیم. نه اینکه ما 
تیم ضعیفی باشیم اتفاقا از لحاظ مالکیتی در مرحله گروهی وضعیت خوبی 
داشـــتیم اما وقتـــی به تیم هایی 
مانند ژاپن یا کره برخورد کنیم 
دیگـــر نمی توانیـــم با داشـــتن 

، حملات گسترده ای را تدارک ببینیم.  مالکیت بیشتر

به قول علیرضا منصوریان مربی سابق تیم ملی، مالکیت را بدهیم و نتیجه را برداریم!
بله، همین طور است. باید به هر شکلی این دسته از حریفان را تحت فشار قرار 
داد چون با توجه به سیستم و نحوه بازی تیم هایی که اشاره کردیم عملا داشتن 
مالکیت برای تیم ملی ایران نشدنی است. ژاپنی ها تیمی نیستند که فقط دفاع 
کرده و بخواهند به ضدحمله فکر کنند بلکه با مالکیت بیشتر به دنبال ایجاد 

فرصت های بیشتر و گلزنی هستند. 

فکر نمی کنید اگر به ســـمت دیگر جدول می رفتیم شـــرایط صعودمان به مراحل 
بالاتر بهتر می شد؟

همیشه حرف و حدیث های این شکلی وجود دارد که مثلا خود ژاپن یا کره برخی 
اتفاقاتی را رقم زدند که به هم نخورند یا به تیمی بخورند که راه صعودشـــان بهتر 
و ســـاده تر شـــود، این در حالی اســـت که قدرت هایی مانند ژاپن، کره، استرالیا، 
عربســـتان و حتی تیم ملی کشـــورمان در کل جام فقط یکی دو بازی ســـخت 
دارند آن هم زمانی اســـت که به هم برخورد می کنند. در مرحله مقدماتی هم که 
اصلا بازی ها سخت نبودند. در نتیجه شما در هر مرحله ای در دور حذفی این 
امکان را دارید تا با یکی از قدرت های سنتی آسیا مواجه شوید. در هر صورت 
مـــا هـــم در مرحلـــه ای امـــکان دارد از ایـــن به بعد به یکی از ایـــن تیم ها بخوریم و 
کارمـــان برای صعود ســـخت شـــود حالا این مرحله می توانـــد یک چهارم نهایی 
باشد یا می تواند در فینال باشد. تیمی که می خواهد قهرمان شود باید حداقل 
در برابر چنین تیم هایی قوی ظاهر شود یعنی اگر بخواهید دو  دو تا چهار تا کنید 
حداقل در این جام دیده ایم که همیشه دو دو تا چهار تا نمی شود؛ هر چند من 
معتقـــدم ایـــن موضوع اصلا در فوتبال صدق نمی کند یعنی اینکه فلان بازی را 
مساوی کنید تا به فلان تیم بخورید یا به تیمی مانند ژاپن یا کره جنوبی نخورید. 
درنهایت شما چه در مرحله یک هشتم حذف شوید چه در مرحله نیمه نهایی 

هیچ دستاوردی نداشته اید. 

جلوی سوریه با پیراهن تیم ملی به میدان رفته اید. از تجربه این دیدار صحبت کنید. 
بله، درست است. سوری ها تیمی سختکوش و دونده و جنگنده هستند. شاید 
تاکتیک تیمی و انفرادی آنها در قیاس با تیم ما به ایران نرسد اما بازی سختی را 
مقابل این تیم پیش بینی می کنم و آنها می توانند جلوی ما مشکل ساز شوند؛ هر 
چند تیم ایران قابلیت این را دارد با انسجام بیشتری در دفاع و حمله بازی کرده 
و به هدف خود در این جام برسد. من 
معتقدم تا الان راضی کننده بودیم اما 
تمام توان خود را نگذاشـــته ایم؛ هر 
چند باید ببینیم تفکر قلعه نویی 
نســـبت بـــه بازی های 
قبلـــی و پیـــش رو 
نـــد  ا می تو چـــه 

باشد. 

پروســه حضــور مربیــان کوبایــی در تیــم ملــی بوکــس ســرانجام هفتــه 
گذشــته بــا حضــور فونتانــا مربــی سرشــناس و 70 ســاله در کشــورمان 
تکمیــل شــد و پــس از ماه هــا صحبــت از حضــور ایــن مربــی سرشــناس 
در ایــران، ایــن اتفــاق محقــق شــد. البتــه حــدود دو مــاه پیــش از حضــور 
ینالــدو فونتــس دیگــر مربــی کوبایــی وارد کشــورمان شــده بــود  فونتانــا، ر
و در یــک مــاه اخیــر نیــز تمرینــات را شــروع کــرده بــود. فونتانــا کــه در دهــه 
90 میــلادی هدایــت تیــم بوکــس تایلنــد را برعهــده داشــت و بــا ایــن تیــم 
نیــز نتایــج خوبــی در بازی هــای آســیایی و مســابقات المپیــک کســب 
کــرده، در دهــه هشــتم زندگــی خــود در شــرایطی وارد کشــورمان شــده کــه 
قــرار اســت به عنــوان ناجــی بوکــس ایــران عمــل کنــد. موضوعــی کــه بــا 
توجــه بــه زمــان کوتــاه تــا مرحلــه نخســت مســابقات گزینشــی المپیــک در 
اســفندماه ســال جاری در ایتالیا و نهایتا مرحله دوم و پایانی مســابقات 
یــت بســیار  گزینشــی المپیــک در خردادمــاه ســال آینــده در تایلنــد مامور
ســختی و مشــکلی برای این مربی باتجربه خواهد بود. جاســم دلاوری، 
ــز بازی هــای  ــران و دارنــده مــدال نقــره و برن ملی پــوش ســابق بوکــس ای
آســیایی کــه در کادرفنــی ایــن مربــی کوبایــی قــرار دارد، در گفت وگــو 
بــا »فرهیختــگان« درخصــوص حضــور فونتانــا در کشــورمان، شــرایط 
کســب ســهمیه المپیــک و کار ســخت ایــن مربــی کوبایــی صحبــت کــرد 

کــه در ادامــه می خوانیــد. 

تمرینـــات تیـــم ملی بوکـــس با حضور فونتانا در ایران در حال پیگیری اســـت. با 
توجـــه بـــه اســـم بزرگ این مربی در این یک هفته شـــرایط تمرینـــات را از نزدیک 

چطور دیدید؟
فونتانا را زمانی که سرمربی تیم ملی بوکس تایلند بود در مسابقات دیده بودیم 
و در حال حاضر نیز حدود یک هفته است که به ایران آمده و یک قرارداد چند 
ماهه تا پایان المپیک با تیم ملی بسته است. در این چند روز نیز در تمرینات 
تیم ملی حضور داشـــته اســـت، اما در یک هفته، 10 روز و حتی چند ماه هم 
عملکرد او مشـــخص نخواهد شـــد. امیدوارم فدراســـیون بوکـــس برنامه ریزی 
دقیق تری انجام دهد و از فونتانا و فونتس بهترین استفاده را کند و ما بتوانیم 

ی بیشتری داشته باشیم.  بهره بردار

ــد و  ــان مختلــف کار کردی ــا مربی ــم ملــی حضــور داشــتید و ب شــما ســال ها در تی
بعــد از ورود بــه دنیــای مربیگــری در یــک ســال گذشــته نیــز در تیــم ملــی به عنــوان 
همــکار بــا اســتکی کار کردیــد. تفاوتــی میــان تمرینــات فونتانــا بــا مربیــان ایرانــی 

مشــاهده کردیــد؟
ابراهیــم موســوی، نایب رئیــس فدراســیون چنــد روز پیــش حــرف جالبــی زد. 
اینکــه سرشــناس ترین مربــی نیــز وقتــی بــه یــک کشــور بــرود تنهــا 30 تــا 40 درصــد 
کار بــرای موفقیــت بــا اوســت و بقیــه پکیــج یــا پــازل نیــز بایــد کامــل باشــد تــا تیــم 
نتیجــه بگیــرد. از حضــور در اردوهــای مشــترک و تورنمنت هــای تدارکاتــی تــا 
ــز در  ــافرت ها را نی ــی مس ــا و حت ــاس بچه ه ــه، لب ــتراحت، تغذی ــات، اس امکان
ــیون  ــس فدراس ــه نایب رئی ــی ک ــت. موضوع ــذار اس ــم تاثیر گ ــک تی ــت ی موفقی
چنــد روز پیــش در صــف ملی پوشــان بوکــس نیــز آنهــا را تکــرار کــرد. درنهایــت 
ــرای  ــم و ب ی ــهمیه بگیر ــم س ــر بتوانی ــان دیگ ــا و مربی ــک فونتان ــا کم ــدوارم ب امی

اولین بــار نیــز موفــق بــه کســب مــدال در المپیــک شــویم. 

قبـــل از حضـــور فونتانـــا، مدتی نیز بـــا فونتس کار کردید. همـــکاری با این مربی 
کوبایی چطور بود؟

تقریبا کمتر از دو ماه نیز در کنار فونتس بودم. از نظر من تقریبا سبک تمرینات 
فونتانا و فونتس شبیه هم است، اما مسابقه ای نرفتیم که در چالش قرار بگیرند 

تا دقیق تر به سوالات جواب دهم. 

به نظـــر شـــما بـــا توجه به زمان کوتاه تا مســـابقات گزینشـــی المپیـــک در ایتالیا و 
حضور دیرهنگام فونتانا در ایران، باید توقع کســـب ســـهمیه توسط ملی پوشان 

را داشته باشیم یا نه؟
کار بسیار سختی است که در ایتالیا سهمیه بگیریم. این مسابقات در قالب 
مسابقات جهانی است و تنها نکته مثبت این است نفراتی که در قاره های 
مختلف سهمیه گرفتند در این مسابقات شرکت نخواهند کرد و تعدادی از 
ی هایی  نفرات خوب در مســـابقات نیســـتند. به طور مثال نفرات مدال آور باز
آســـیایی که موفق به کســـب ســـهمیه شدند در این مســـابقات نیستند و این 
ی راحت تـــر خواهـــد کـــرد، اما باز هم کار ســـختی برای  موضـــوع کار را مقـــدار
یم، اما قطعا باید در مرحله آخر گزینشـــی المپیک در تایلند این  ســـهمیه دار

اتفاق بیفتد و سهمیه کسب کنیم. 

پتانسیل بوکس ایران را با توجه به واقعیت های بوکس دنیا چطور می بینید؟
ی و موارد دیگر از رقبای  بـــدون تعـــارف باید قبول کنیم از لحاظ ســـخت افزار

خود عقب هستیم و باید بتوانیم این عقب افتادگی را جبران کنیم. 

گـــر خدایـــی نکرده به هر دلیلی ما در تایلنـــد هم نتیجه نگیریم، باید همکاری  ا
با فونتانا را ادامه بدهیم؟

ی هــای آســیایی اردوهــای تیــم ملــی تعطیــل نمی شــد.  ای کاش بعــد از باز
، امــا مــا  نمی دانــم دلیــل تعطیلــی اردوهــا مســائل مالــی بــود یــا موضــوع دیگــر
ینــات خــود را تعطیــل می کردیــم. از  ی هــای آســیایی تمر نبایــد بعــد از باز
ــده  ــران آم ــه ای ــیایی ب ــای آس ی ه ــد از باز ــی بع ــان کوبای ــن مربی ــر ای گ ــی ا طرف
بودنــد، زمــان بیشــتری بــرای مســابقات کســب ســهمیه المپیــک داشــتند 
و به خوبــی توانایی هــای آنهــا مشــخص می شــد. در حال حاضــر ایــن دو 
گــر بــه هــر دلیــل مــا موفــق بــه  مربــی کوبایــی تــا پایــان المپیــک قــرارداد دارنــد و ا
کســب ســهمیه نشــویم، ایــن دو مربــی پــول خــود را گرفتنــد و بــه خانــه رفتنــد. 
ی هــای  فدراســیون  ای کاش در اتــاق فکــر و کمیتــه فنــی خــود بعــد از باز
آســیایی بــه ایــن نتیجــه می رســید کــه بــا فراموشــی نتایــج ایــن رقابت هــا، 
زودتــر اردوهــا را چــه بــا مربــی داخلــی یــا خارجــی اســتارت می زدیــم. مربیــان 
داخلــی می توانســتند تــا حضــور مربیــان خارجــی کارهــا را انجــام دهنــد تــا 

شــرایط بهتــری داشــته باشــیم. 

قرار است شما در کادر فنی فونتانا حضور داشته باشید؟ 
یافت نکرده ام و حکم  حرفی که فدراســـیون زده، همین اســـت اما حکمی در

من زبانی است. 

پس با این حساب حقوقی هم نگرفتید؟
یافت نکـــرده ام و از زمانی که به صـــورت تلفنی در اوایل  هنـــوز حقوقـــی نیز در

یافت نکرده ایم.  آذرماه صحبت کردیم هنوز حقوقی در
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مهساپوررحمتیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:
بلاتکلیفیوبیبرنامگیفدراسیونرادرکنمیکنم

 ماجرای پناهندگی  ام 
به هیچ عنوان صحت ندارد

چند ماه پیش بود که مهسا پوررحمتی، اپه ایست کشورمان به صورت 
ناگهانی و با انتشار پستی در شبکه اجتماعی خود خبر از مهاجرتش 
به کشور کانادا داد. اتفاقی که شاید هیچ کس انتظارش را نداشت 
و به همین سبب برای او بسیار حاشیه ساز شد تا جایی که برخی 
رســـانه های خارجـــی خبر از پناهندگـــی او دادنـــد و این مهاجرت 
را سیاســـی دانســـتند. شـــایعه پناهندگی او در رســـانه های داخلی 
هم ادامه دار شـــد. پوررحمتی که رنک یک شمشـــیر اپه ایران را در 
اختیار داشـــت، حالا و پس از این ســـکوت طولانی در گفت وگو با 
»فرهیختگان« تاکید کرد مهاجرت او صرفا برای ادامه تحصیل بوده 

و او به هیچ عنوان سیاسی و پناهنده نیست. 

چند وقت قبل خیلی ناگهانی خبر از مهاجرت دادید. چرا و چطور تصمیم 
به مهاجرت گرفتید؟

من به خاطر تحصیل کشور کانادا را انتخاب کردم و برای ادامه تحصیل 
باید به این کشور می آمدم. 

این اتفاق باعث ایجاد یک سری حواشی شد. برخی نوشتند شما ناراضی 
هستید و حتی برخی رسانه ها خبر از پناهندگی و سیاسی بودن شما دادند. 
بله، متاسفانه این اتفاق افتاد. تعدادی از خبرگزاری ها و رسانه ها خواستند 
مهاجرت مرا سیاسی جلوه دهند، درحالی که اصلا چنین چیزی نبوده و 
نیســـت. من نه اطلاعی از سیاســـت دارم و نه دوســـت دارم که درگیر این 
مســـائل شـــوم. من نه سیاســـی ام و نه پناهنده و تمام این حرف ها را هم 
تکذیب می کنم، اما درخصوص شمشیربازی باید بگویم بله، مشکلاتی 
بوده و هســـت و من هرگز پشـــت ورزشکاران و به خصوص شمشیربازان 
کشورم را خالی نمی کنم تا حق امثال ما ضایع شود. یقینا مشکلاتی بوده 

است اما مساله پناهندگی به هیچ عنوان صحت ندارد. 

؟ چقدر مشکلات شمشیربازی مسبب  خداحافظی تان از تیم ملی چطور
این خداحافظی و مهاجرت شد؟

مـــن نفـــر اول ایران هســـتم و رنک یک ایـــران را دارم. حدود دو ماه پیش با 
فدراسیون تماس گرفتم و درباره سهمیه المپیک پرسیدم. گفتم می خواهم 
مشخص شود مسابقات چیست و چه کسی اعزام می شود تا شاید یک 
تاریخ سازی صورت بگیرد و بتوانیم سهمیه بگیریم، اما گوش کسی بدهکار 
نبود. من تا الان با قانون شمشیربازی پیش رفتم و برای کشورم مدال آوردم 
اما گفتند مهسا پوررحمتی حاشیه دارد! من 17 سال است در تیم ملی 
هستم، اما این همه مشکلات و بلاتکلیفی را هیچ وقت نفهمیدم و الان 
هم نمی فهمم. 17 سال را گذاشتم تا با کمترین امکانات بهترین نتیجه 
را بگیرم، نه شغلی داشتم و نه حقوق و بیمه ای، اما درنهایت چه شد؟ 
منت اعزام به مســـابقات آســـیایی را روی سر ورزشکاران گذاشتند! چرا 
نباید سهمیه المپیک برای نفر یک شمشیر اپه مشخص باشد؟ چون 

برنامه ای نیست. چون هیچ برنامه ریزی وجود ندارد. 

از فدراسیون با شما تماس گرفتند؟ کسی پیگیر رفتن تان شد؟
نه هیچ کس از فدراسیون با من تماسی نگرفت. مساله همین است. ما در 
شمشیر اپه هرگز سکوت نکردیم و من همیشه از حقم دفاع کردم. با تغییر 
رئیس فدراسیون، ما فقط در مسابقات داخلی بودیم و هرگز به مسابقات 
خارجی اعزام نشدیم. ما حتی به مسابقات آسیایی اعزام نشدیم و واقعا 
زمان رئیس فدراسیون قبلی وضعیت این نبود. بله تبعیض هایی بود اما 
وضعیت این گونه نبود. درنهایت هم گفتند تو حاشیه سازی می کنی. من در 
ایران رنک یک شمشیربازی دختران اپه و استاد دانشگاه بودم، دیگران چه 
حقی دارند که ذهنیت ها را درباره من خراب کنند و ورزشکاران را در ذهن 
مردم خراب کنند؟ کاش یکبار بگویند حاشیه سازی من چه بوده است؟

در کانادا شمشیربازی را دنبال می کنید و رشته مورد علاقه تان را ادامه می دهید؟
بلـــه، مطمئـــن باشـــید من هرجای دنیا که باشـــم شمشـــیربازی را دنبال 
می کنـــم و بیشـــتر از قبـــل تمرین می کنم. من همیشـــه کاری می کنم که 

پرچم کشورم بالا باشد. 

اخبار کوتاه

یگانهعصاری
خبرنگار


